
2024D34598 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd
aan de Minister van Defensie over de Wijziging van de begrotings-
staat van het Defensiematerieelbegrotingsfonds voor het jaar
2024 (wijziging samenhangende met de suppletoire begrotingen
Prinsjesdag 2024) (Kamerstuk 36 613 K).

De voorzitter van de commissie,
Kahraman

Adjunct-Griffier van de commissie,
Manten
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Nr Vraag

1 Om welke reden is een groot aantal projecten verschoven naar
latere jaren? Hoeveel vertraging in het kader van de paraatheid van
de krijgsmacht wordt in totaal opgelopen, en op welke manier bent
u voornemens deze opgelopen vertraging in te halen?

2 Kunt u verder uitweiden over de impact die de grillige mondiale
defensiemarkt en de krapte op de arbeidsmarkt hebben op de
verlaging van het DMF 2024 met € 1,6 miljard naar € 8,2 miljard?

3 Valt er een verschil te constateren tussen de beschikbaarheid van
materieel voor de Nederlandse krijgsmacht op de nationale en
internationale defensiemarkt?

4 Gaat het bij de projecten die niet meer conform planning uit te
voeren zijn om met name nationale of internationale aanbestedin-
gen?

5 Kunt u specifiek aangeven welke projecten niet meer conform
planning uitgevoerd kunnen worden en welke gevolgen dit heeft
voor de operationele gereedheid?

6 Welke stappen worden er concreet genomen om de beschikbare
middelen toch zo snel mogelijk tot besteding te laten komen?

7 Kunt u aangeven welk deel van de defensie-industrie de € 150
miljoen aan extra middelen voor strategische samenwerking zal
ontvangen, en op welke manier deze middelen zullen worden
ingezet?

8 Op welke manier en met welke bedrijven van de defensie-industrie
is gesproken over hoe de € 150 miljoen het meest effectief benut
wordt, voor zowel de korte als lange termijn? Welke afspraken zijn
daar gemaakt?

9 Waar worden de extra middelen voor het Programma Aanvulling
inzetvoorraad munitie specifiek aan besteed?

10 Wat is de reden dat de raming voor onderhoud aan nieuwe
wapensystemen met ruim € 11 miljoen is gestegen?

11 Wat is de oorzaak van de vertraging van het project Defensie
Bewakings- en Beveiligingssystemen? Welke maatregelen worden
genomen om het project Defensie Bewakings- en Beveiligingssys-
teem zo spoedig mogelijk te voltooien, en extra kosten zo veel als
mogelijk te voorkomen?
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